
Referat

Møde i afdelingsbestyrelsen

Tirsdag den 10-12-2024

Mødedeltagere: Formand Poul Erik Hald Jensen, bestyrelsesmedlemmer Lone Krabbe, 
Anette Kiilstofte

Referent: Anette Kiilstofte

Punkter til drøftelse:

• Siden sidst:
Vedligeholdelsesplanen blev gennemgået. Nogle af de planlagte opgaver som der 
er usikkerhed om hvorvidt er blevet løst, eksempelvis: understrygning af tag, 
fuger udskiftes/repareres, vil formanden rette henvendelse til inspektøren om. 
Bestyrelsen har derudover spørgsmål vedr. helhedsplan for afdelingen herunder 
varmestyringssystem og afklaring vedr. mulighed for ændring af det årlige 
varmeregnskab, således at det evt. gøres kvartalsvis i stedet for. 
Nogle opgaver er ført på liste til markvandringen 2025, så som: vaskeri, vask af 
kældervinduer og karme, vild med vilje bede, græsslåning, ukrudtsbekæmpelse, 
oprydning i området.

Formanden har haft kontakt til kommunen vedr, etablering af vejbump og der er 
aftalt et kommende møde – dato afventer. Inspektøren informeres.
Bestyrelsen ønsker i forlængelse af dette møde et møde med inspektør og 
varmemester mhp. gennemgang af udeståender/spørgsmål samt en status på 
brugen af storskraldskuret. 
  

• Opgaveliste til inspektør/gårdmand: Sidst opdateret den 8.10.2024 og er 
uændret.

• Officielle flagdage noteres og flagansvarlig aftales:
25. december 2024 - Juledag – formanden
1. januar2025 -  Nytårsdag – Anette

• Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 14. januar 2025 kl. 19.00




